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letno sezono, šteje zdaj - ob osi-
panju članstva v večini drugih slo
venskih planinskih društev - že 
588 članov in sodi med srednje ve
lika slovenska planinska društva. 
Na praznovanju ob 25-letnici so 
svojim zaslužnim članom podelili 
več priznanj. Srebrni častni znak 
PZS so prejeli Julčka Partlič, Ja
nez Sagadin in Stanka Vobič, 
bronasti častni znak PZS Gregor 
Brezočnik, Erika Osonkar, Bri-
gita Vabič, Marjan Vešnar in 
Leon Vrhovšek, zlati častni znak 
mladinskega vodnika Jože Bobov-
nik in Janez Sagadin, zaslužni znak 
Mladinske komisije pa Aleš Potisk 
in Marko Pregl. 
Po slavnostni seji, ki jo je pove
zoval Anton Petelinšek, so pri
sotni še pozno v noč obujali planin
ske spomine. 

Srebrni jubileji 
V letošnjem letu Savinjska planin
ska pot praznuje 25 let. Prvi posvet 
o poti je bil 19. 1.1972, 27. 4.1972 
je bila pot končana in ob svečani 
otvoritvi poti 15. 10.1972 so že po
delili prve značke. Med prvimi, ki so 
pot opravili, je bil Matej Svetel iz 
Maribora, ki je v vpisno knjigo zapi
sal: »Če Savinjske poti ne bi marki
rali in jo danes svečano odprli, po
tem večina planincev in ljubiteljev 
narave ne bi spoznala nekaterih ču
dovitih predelov Savinjske doline.« 
Do 1. januarja letos so pot prehodili 
1804 planinci. Tudi letos so že po
delili značke. Razveseljivo je, dajo 
je letos prehodil tudi planinec iz 
Hrvaške; včasih so bili Hrvatje stal
ni gostje na naši poti. Želeli bi, da bi 
bilo ob srebrnem jubileju 2000 no
silcev znaka. Žal je pot za marsi
katero društvo pastorka, na katero 
vse preveč pozabljajo. V svojih 
programih nimajo obiska te poti, 
vprašanje je, če je na vseh posto
jankah, ki so ob poti, mogoče dobiti 
dnevnike poti. 

V Planinskem društvu Zabukovica 
se sicer letos vrsti srebrni jubilej za 
jubilejem: 
V šolskem letu 1972/73 so organi
zirali prvo planinsko šolo, ki jo je do 
sedaj opravilo 157 mladih planin-

506 cev. 

22. 6. 1972 so podelili prvo značko 
Pionir planinec. Do sedaj so podelili 
199 bronastih znakov, 41 srebrnih 
in 27 zlatih. 
14. marca 1972 se je končal prvi te
čaj prve pomoči. 
13. februarja 1972 je bila prva zim
ska šola v naravi, pri kateri vse
skozi od začetka kot predavatelji 
sodelujejo tudi planinci. 
Iz društvene dokumentacije je mo
goče ugotoviti, da je bilo prvo tek
movanje za Pokal Šmohorja leta 
1971. 
18. junija 1972 je bil sestanek Koor
dinacijskega odbora MO PD Spod
nje Štajerske. Pod vodstvom pred
sednika Toneta Šterbana iz PD 
Laško so se dogovorili, da bosta 
leta 1972 dve orientacijski tekmo
vanji: 13. avgusta 1972 bo tekmo
vanje organiziral MO PD Velenje, 
27. avgusta pa bo na Šmohorju 
organiziral tekmovanje MO PD La
ško. V arhivu PD Zbukovica je še 
ohranjena kartica, na kateri je be
sedilo: »Lep pozdrav z mladinske
ga orientacijskega tekmovanja na 
Šmohorju.« 
Na seji upravnega odbora društva, 
ki je bila 3. avgusta 1972, je bilo 
dogovorjeno, da se mladinci kot 
opazovalci udeležijo tekmovanja. 
Petindvajset let je torej, kar so mla
dinci PD Zabukovica prvič tekmo
vali. 
Zato ugotovitev v Obvestilih PZS št. 
7/8 »V Savinjskem MDO-ju poteka 
planinska orientacija že nekaj let« 
ne drži. Tu je orientacija že petin
dvajset let! 
Dne 18. junija 1972 so na sestanku 
Koordinacijskega odbora MO PD 
Spodnje Štajerske Vranšani poro
čali, da pomagajo graditi kočo na 
Čreti. 
Dne 17. 12. 1972 so na seji koor
dinacijskega odbora na Šmohorju 
Vranšani poročali, da so januarja 
1972 v PD sprejeli 70 pionirjev -
tudi oni imajo torej srebrni jubilej. 
Ugotovili so, da na planinski posto
janki Hom delajo predvsem mla
dinci. Se bo našel kdo, ki bo osvetlil 
prostovoljno delo, brigadirstvo pla
ninske mladine? Letos se je na ve
liko govorilo in pisalo o udarniškem 
delu mladih na cesti Celje-Šempe-
ter, nihče pa ni osvetlil dela mladih 
na planinskih postojankah. Zato je 

tridesetletnica otvoritve koče na 
Homu - odprta je bila 17. septem
bra 1967 - predvsem spomin na 
delovno zmago mladih. 
V pozabo tudi ne sme, da je PD 
Celje že leta 1982 v Logarski dolini 
organizirajo tabor za najmlajše; to 
je bil vzorec, kako naj tabore or
ganizirajo v prihodnje. Leta 1983 so 
bili prvi tabori v Logarski dolini, 
letos je bil v Koprivni, tako leta 1983 
kot leta 1997 pa so se mladi po
vzpeli na Olševo. 
Poiščimo in zapišimo našo zgodo
vino! 

Franc Ježovnik 

Uspešno leto 
za PD Bovec 
Že dolgo časa nismo bili bovški 
planinci tako uspešni kot letos. 
• Ustanovili smo alpinistični odsek, 
ki šteje 13 članov. 
• 26. aprila smo pripravili že tradi
cionalni spominski pohod na Golo-
bar. Udeležilo se ga je več kot 200 
pohodnikov. Pohod smo obeležili s 
kulturnim programom ob petdeset
letnici priključitve Primorske k ma
tični domovini. Udeležence je po
zdravil predsednik republike Milan 
Kučan. 
• V maju smo pripravili srečanje 
cicibanov - planincev Zgornjega Po
sočja. Srečanje je bilo pri cerkvi sve
tega Lenarta na Ravnem Lazu. 
• 23. avgusta smo organizirali sre
čanje planincev pri Domu Petra 
Skalarja na Kaninu. Letos so bili 
gostje planinci iz Italije. Že nekaj let 
poteka prijateljsko sodelovanje PD 
Bovec s planinci iz Reane de Ro-
jale iz Furlanije. Največ zaslug za ta 
prijetna srečanja sta imela prezgo
daj umrla planinca Boris Mlekuž in 
Miro Črnivec. 
• Opravili smo mnogo prostovoljne
ga dela: 
- uredili smo dostop do Doma 
Petra Skalarja na Kaninu, ki je bil 
doslej za marsikoga neprehoden; 
- zgradili smo podest za stroj to
vorne žičnice, ker je bila nevarnost, 
da se podre. Hkrati smo zazidali 
tudi dve vodilni kolesi. Tako zdaj 
žičnica varneje obratuje; 
- markirali smo poti s planine Ban 
na Veliko Babo, na planino Krnica 
in z B postaje kaninske žičnice do 


